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STYRELSEPROTOKOLL SVANSKOGENS GOLF, 10 mars 2024 

Plats: Padel Hallen Ludvika (pga. snö). 
 

Närvarande: Annika Locander, Bengt Sjödahl, Ulf Bäcker, Sven-Rune Wiker, 

Conny Fridlund, Jan Willner, Karin Berg, Per Funke, Agneta Eriksson 

 

§ 1 Ordförande förklarade mötet öppnat 
 

 
§ 2 Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

 
§3 Föregående protokoll 2024-02-18 godkändes. 

Kvarstående punkter samt tidigare punkter som uppsamling. 
 

 
- Naturstigs frågan fortgår. Agneta och Karin ska ha ett möte med skolan och 

diskutera ett samarbete den 11/3. 
 
- Riskanalys för livsmedel har lämnats in till Ludvika Kommun. Ulf hade ett 

möte med kommunen och redde ut saker och ting men det är fortfarande 
oklarheter. Nytt möte ska ske den 11/3. 
 

- Svan-Rune har inte fått någon påbackning gällande slutrapporten på 
byggnationen av nya omklädningsrummet / tävlingskansliet. 

 
- Bengt jobbar vidare med nya Tee skyltar då de gamla är solblekta. 

 
 

 
§ 4 Ekonomi 

-  Ekonomin ser fortsatt bra ut 

- Styrelsen har föreslagit Tommy Rehnberg som tillförordnad revisor för 2023. 
Detta på grund av sjukdomar och andra omständigheter med nuvarande 
revisorer. Slutgiltigt måste Tommy godkännas på Årsmötet. 
 

- Budgeten för 2024 har korrigerats lite och redovisas vid årsmötet. 
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§5 Rapporter 

- Sponsorarbetet fortsätter med ett gott resultat. 

- Förslag på en skylt på staketet mitt emot klubblokalen med följande text: 

”Gynna våra sponsorer som stöder Svanskogens Golfklubb” 

Skylten tillverkas av Creative Reklam annagreta(at)creative.se 

Bengt tar fram ett förslag på utformning på storleken 800x200mm 

Bengt tar även fram ett förslag på ny sponsor broschyr då den gamla har 
information som är felaktig. 

- Ulf har varit på möte i Grängesberg gällande information/upplysning i 
Grängesberg gällande vad som finns att göra. 

- Ulf har varit i kontakt med Ludvika kommun gällande folder som rör vad 
man kan göra i Grängesberg där information om Svanskogens Golf saknas. 

Vi får göra en A4 sida med enbart Svanskogens Golfklubb information som 
lägges i nuvarande folder. Bengt tar fram ett förslag. 

   

§ 6 Arbetsmiljö. och Yttermiljö 

 

 Då ingen verksamhet har genomförts på klubben eller banan så finns inget att 
rapportera. 

  

Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st. 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

 

 

 
§ 7 Skrivelser. 
 

- Det skall göras en miljöprövning på banan på grund av våra nya greener 
eftersom dom är av plast. Kommunen har ingen erfarenhet av dessa och tror 
att dessa också innehåller plastgranulat samma som på fotbollsplaner. 
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§ 8 Årsmötet 

 Valberedningens förslag kommer att uppdateras till årsmötet 

 2024 års budget och 2023 års bokslut är klart för Årsmötet 

 Verksamhetsberättelsen för 2023 och Verksamhetsplanen 2024 är 

färdiga och kommer att skickas för tryck. 

 Agneta har tagit fram underlag för anmälan till helgfunktionärer. 

v18-v39 Bengt renskriver och tar med till årsmötet. 

 Inga motioner har inkommit. 

  

§ 9 Övriga frågor 

 

- Vi ska titta över elförbrukningen på klubben då den har varit hör 

under vintern utan aktivitet 

- Bengt försöker hitta en lösning för hemsidan så den blir bättre 

läsbar i mobilen. 

- Informera bättre att det finns utrustning att låna/hyra för att 

prova på golf på banan. 

- Försöka få till en kursverksamhet på klubben Jan W kontaktar 

Leif Sunding för möjligheten till det. 

- Styrelsen gav Conny i uppdrag att införskaffa en stubbfräs via 

auktion till ett värde av max 15000kr inkl. moms. 

§ 10 Nästa möte är årsmötet den 24 mars 2024 kl. 14.00 på kyrkbacken med 
efterföljande konstituerat styrelse möte. 

   

§10 Avslutning.  

 Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 

Bengt Sjödahl Ulf Bäcker 

Sekreterare Ordförande 


